
Arvesølvets forvaltning.

Arvesølvet det er energiressursene, vannkraften og oljen. over 4000 vassdrag og
rikelig med olje og gass under havbunnen langs en lang kyst. 
Energiressursene er verdifulle. Uten er det ingenting som fungerer. Alle har 
behov for energi. Enkeltindividet, virksomheter, private som offentlige. 
Tilgang til billig energi er et konkurransefortrinn. Tungindustrien i Norge er 
bygget på det. Samfunnet i Norge langt mot nord er bygget på det. Billig energi 
holder tilbake prisutvikling og lønnsutvikling. 
Nå har dette endret seg. Energiloven ble endret i 1990, da gjorde man energien 
til en vare. I dag koster energien det samme som i utlandet!  
Konkurransefortrinnene er borte! 

Oljen er spesiell fordi den er ikke bare en energiressurs (drivstoff) men også en 
ressurs til ulike produkter, plast, klesstoffer, mm.  Råoljen selges på det 
internasjonale markedet og vi får tilbake disse produktene og inntekter som 
benyttes til å bygge oljefondet, som gir avkastning.  
Billig drivstoff hadde vi en gang. Drivstoff var en ressurs, nå betraktet som en 
vare. Norge er ikke den største oljeprodusenten i verden, tvert imot. Når oljen 
raffineres kommer det ikke bare drivstoff ut av det. Noe olje raffineres i Norge. 
Noe ble flyttet til utlandet og importeres. At drivstoff behandles som en vare 
ikke en ressurs, forklarer den høye prisen, men ikke alt fordi drivstoff er i 
tillegg ekstraordinært beskattet. Begrunnelsen for det er klimapolitisk. En 
politikk som støtter seg til falsk vitenskap!.
Nå  benyttes avkastningen fra oljefondet til å reparere skader i økonomien. De 
kunne ha vært brukt til å raffinere alt drivstoff i Norge og til å bringe prisen  
ned til et lavest mulig nivå. Og slik unngått mange av de skadene som oppleves.
Oljen er en ressurs for Norge og må behandles deretter. Drivstoff er en ressurs 
ikke en vare. Alle i samfunnet skal direkte ha nytten av energiressursene. De er 
alles eiendom!,

Arvesølvet, energiressursene, kan riktig forvaltet bidra til å forbedre flere 
parametre som økonomien måles på, inflasjon, BNP, kroneverdi, rentenivå, 
arbeidsløshet, mm. Renten er en sak for seg. Vi trenger en bedre regulering. 
Hva vil man oppnå med å sette opp styringsrenten? Finnes det måter å oppnå 
det samme på uten å sette opp renten? Hvordan kan man unngå negative 
effekter når styringsrenten settes opp? Kan det være riktig at bankene tjener på 
grunnrente oppgangen? Virker banksystemet etter hensikten?

Arvesølvets forvaltning er fundamentalt viktig! Vi er avhengig av at politikerne 
gjør en god jobb. Politikerne er avhengig gode rådgivere.


